

東華三院馬振玉紀念中學
行政通告 050/ 19-20
「二月份午膳飯盒退款安排」

敬啟者：

有鑑「2019 冠狀病毒病」導致之停課，貴子弟於二月份訂購的午膳飯盒已被取消，有關退款將以現金方式於七月中前全數退還，敬請留意。

請填寫以下回條以示知悉「二月份午膳飯盒退款安排」，並著貴子弟於6月15日(星期一)或之前將已填妥之回條逕交回校務處，以便統籌辦理。如有任何疑問，請致電 2443 9833 與沈耀基老師聯絡。

此致
貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長



A handwritten signature in black ink, appearing to be 'Chan Siu Nga'.

謹啟

(陳妙霞)

二零二零年六月五日



東華三院馬振玉紀念中學
行政通告 050/ 19-20

班號: _____

「二月份訂購午膳飯盒退款安排」

敬覆者：

本人為 _____ 班學生 _____ 之家長，已知悉「二月份午膳飯盒退款安排」，退款共港幣 396 元正。

並將 親自到校領取款項；
 交託敝子弟代為領取款項。

此覆
東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署：_____

家長姓名：_____

二零二零年 月 日

TWGHs C.Y. Ma Memorial College
Administrative Circular 050/19-20
Refund for Lunch Fee in February

5th June 2020

Dear Parents

As the outbreak of the Coronavirus Disease 2019 (COVID-19), the Education Bureau announced class suspension of all schools and school lunch box service has been cancelled. For the details of the refund procedure, please refer to the Chinese version.

Please kindly return the signed reply slip to school office by 15th June 2020 (Monday) to get the refund. Please feel free to contact our Mr. Sum Yiu Kay on 2443 9833 if you have any questions.

Yours sincerely

A handwritten signature in black ink, appearing to be 'Chan Miu Ha', written in a cursive style.

Chan Miu Ha
Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.